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Närvarande:  
Mattias Widenstjerna, Pia Asp, Cecilia Uddman, Thomas Cronhamn, Chatarine Kolander, Glenn Andersson  

 

 

1. Mötets öppnade 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

 

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  

Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

 

4. Rapporter  

 

4.1 Ekonomi  

Noteras att de fakturor som kommer från eon är extremt höga så alla måste tänka på att dra ner på elen.  

Bokslutet är inte klart men tittar man på det rörelsekontona så hade klubben 492 000 kr i år jämfört med 492 000 

kr i fjol- Detta är ca 50 000 kr sämre än i fjol men ändå bättre än beräknat. Klubben har fått in ca 302 000 kr 

jämfört med 402 000 kr i fjol så egentligen borde klubben gå back ca 100 000 kr.   

 

Studiefrämjandet har ändrade rutiner så det är lite klydd med dem. I år har de sagt att klubben ska få 28 000 kr 

jämfört med ca 50 000 kr i fjor. Det har kommit en förfrågan direkt till studiefrämjandet från en träningsgrupp 

angående att få ersättning till hyra. Diskussion om att pengar från studiefrämjandet ska gå via klubben eftersom 

pengarna ska räcka till alla.  

 

Klubben kommer att få tillbaka pengar via elstödet.  

 

4.2 HUG  

Inget att rapportera.  

 

4:3 TK 

Catherine Kolander är ny sammankallande i TK. Ewa och Lars fortsätter att fördela mark.  

 

4.4 Agilityn/Rally/nosework/specialsök 

Specialsök vill träna i klubbstugan och det är hundförbud i stugan. Frågan diskuteras. Beslutas att det ska 

diskuteras längre fram men tills vidare gäller hundförbudet.   
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4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 

Nya luftvärmepumpar kostar ca 25 000 kr via Bauhaus. Diskussion om klubben ska ha luftvärmepumpar som 

styrs via en app. Diskussion mynnar ut i att det är bra att ha en som styra vis app.  

 

4.7 Distriktet 

Inget att anföra. 

 

4:8 Info/PR och Hemsida 

Jannika har fått i uppdrag att se om det behövs en ny hemsida och kolla på den som SBK erbjuder.  

 

5. Beslutsfrågor    

 

6. Skrivelser   

 

7. Övriga frågor  

 

7.1 Årsmöte  

 

7.2  Årets dragare 

Det har kommit in två förslag till Årets dragare. Styrelsen beslutar att båda två ska få priset.  

 

7.3 Rapport från Kul på klubben.  

Från april till december har det varit en aktivitet varje månad. Det har varit för alla och det har inte kostat något. 

Det har varit ett jämt antal deltagare och jämn fördelning av ”gamla” dvs klubbmedlemmar nya deltagare. Det har 

varit både föredrag och workshops. Det har kommit mycket positiv feed-back från de som deltagit. Gruppen 

hade en budget på 75 000 kr men det har endast kostat ca 33 000 kr. Gruppen hoppas att det fortsätter i någon 

annans regi t ex HUG.   

 

8. Nästa möte   

Nästa styrelsemöte är den 12 januari 2022 

 

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

 

 

…………………………….  ……………………………. 

Mattias Widenstjerna, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  

 


